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 تابستانِ پرحرارتِ گیتی پسند 
پیش از شروع فصل جدید

 تیم فوتسال گیتی پسند پس از انجام آخرین بازی دوستانه به 
استقبال لیگ برتر می رود.

 تیم فوتسال گیتی پسند در جریان روند آماده سازی اش برای 
فصل جدید رقابت های لیگ برتر مردان باشگاه های ایران، 
پنج دیدار دوستانه را علاوه بر سه دیداری که در تورنمنت 
تدارکاتی سفیر انجام داد پشت سر گذاشت؛ دیدارهایی که 
با پیروزی های پرگل، نمایش چهره ای هجومی و البته دو 

اخراج از سوی کاپیتان تیم همراه بوده است.
 به گزارش ایسنا، در اولین بازی دوستانه این تیم مقابل 
صداقت کابل شاگردان محمد کشاورز موفق شدند با نتیجه 
پنج بر سه پیروز شوند؛ دیداری که به گفته باشگاه گیتی پسند 
بیش از هزار تماشاگر داشت و در آن، سعید احمدعباسی 
قرمزهای  گرفت.  را  پیش فصلش  قرمز  کارت  نخستین 
اصفهانی بعد از پایان تورنمنت تدارکاتی سفیر، در چهار 
بازی مقابل تیم فوتسال پالایش نفت اصفهان و پالایش نفت 
شازند قرار گرفتند که گیتی پسند به ترتیب با نتایج چهار 
بر دو، پنج بر دو و روز گذشته هفت بر یک در مصاف با 
همشهری اش پیروز میدان شد و در برابر پالایش نفت شازند 
هم دو بر صفر به برتری رسید. نکته جالب توجه اینکه در 
هر سه بازی، ستاره هایی همچون سعید احمدعباسی، مهدی 
کریمی، علی خلیلوند و محمدحسین درخشانی عملکرد 
فوق العاده ای داشتند. پنجشنبه ۲۶ تیر نیز گیتی پسند بار دیگر 
با پالایش نفت روبه رو شد و با نتیجه سنگین هفت بر یک 
حریف ش را شکست داد. در این بازی، هفت بازیکن مختلف 
دهقان نژاد،  مهدی  احمدعباسی،  سعید  کریمی،  )مهدی 
مسعود یوسف، علی خلیلوند، علیرضا رفیعی پور و شایان 
اکبری( برای گیتی پسند گلزنی کردند و تنوع بالای گلزنان، 
نشان دهنده آماده بودن خط حمله این تیم است. با این حال، 
اخراج سعید احمدعباسی در دقایق پایانی، دومین کارت قرمز 
او در دیدارهای دوستانه اخیر بود؛ نکته ای نگران کننده که 
دوستانه  بازی های  دردسرساز شود.  ادامه فصل  در  شاید 
گیتی پسند پیش از شروع فصل جدید لیگ برتر به اتمام رسید 
و مدافع عنوان قهرمانی آماده هفته اول لیگ برتر می شود. 
باتوجه به نتایج فوق و قهرمانی در تورنمنت تدارکاتی سفیر، 
گیتی پسند از نظر گلزنی در وضعیت مطلوبی قرار دارد و 
ترکیب نهایی تیم کم کم در حال شکل گیری است. با این 
حال، تکرار درگیری ها و اخراج ها، آن هم از سوی بازیکنان 
باتجربه ای همچون عباسی، می تواند به یکی از دغدغه های 

کادرفنی در هفته های آغازین لیگ برتر بدل شود.

 نیاز به تغییر نسل در 
بزرگسالان پارادوومیدانی

 مسئول فنی رقابت های انتخابی پارادوومیدانی از رکوردهای 
ثبت شده در رقابت های انتخابی ابراز رضایت کرد.

 بهمن رضایی در گفت وگو با تسنیم درباره مسابقات انتخابی 
پارادوومیدانی به منظور معرفی نفرات اعزامی به رقابت های 
جهانی بزرگسالان در هند و همچنین بازی های پاراآسیایی 
جوانان در دبی اظهار داشت: رکوردگیری در بخش مردان و 
در رده های سنی نوجوانان، جوانان و بزرگسالان روز جمعه 
۲۷ تیر ماه برگزار شد. ما از سال قبل که رقابت های قهرمانی 
کشور برگزار شد، یک تیم ۲۸ نفره را انتخاب کردیم که 
ورودهای پارالمپیک را داشتند و شامل ۱۲ زن و ۱۶ مرد 
بودند و ۹ اردوی غیرمتمرکز برایشان برگزار شده است. با این 
رکوردگیری که روز جمعه انجام شد، من به لحاظ فنی خیلی 
به بچه ها امیدوار شدم. او افزود: این نفرات در شهرستان ها 
زیر نظر مربیان تمرینات خیلی خوبی انجام دادند. رکوردهای 
روز جمعه نشان دهنده این است که نتایج نفرات رده جوانان 
باتوجه به چهار اردوی پیش رو، در پاراآسیایی جوانان بهتر 
از اردوهای قبلی می شود. مسئول فنی مسابقات انتخابی 
پارادوومیدانی درباره شرایط سنی تیم بزرگسالان و شرایط 
ورود جوانان به تیم اصلی گفت: من ۴۴ سال است که در 
پارادوومیدانی هستم و بر اساس تجربه ام می گویم که تغییر 
نسل به این زودی انجام نمی شود. در واقع اینگونه نیست 
که از همین بازی های پاراآسیایی جوانان در دبی، شش نفر 
را پیدا کنیم که در پاراآسیایی ۲۰۲۶ ناگویا مدال بگیرند. من 
معتقدم تا روزی که فدراسیون جانبازان و کمیته پارالمپیک 
از نظر فنی این بچه ها را پله پله بالا نیاورند، این اتفاق یعنی 
تغییر نسل رخ نمی دهد. من خودم می گویم که میانگین 
تیم بزرگسالان در حال افزایش است. پس باید استعدادیابی 
صورت بگیرد که این کار انجام شده است و این نفرات باید 
کم کم جایگزین شوند. رضایی در پایان تصریح کرد: تا روزی 
که این مسئله را قبول نکنیم که این جوانان را به میادین 
بین المللی و بزرگ بفرستیم و بدون مدال برگردند، تیم های 
ما قوی نمی شوند. از این جوانان به این زودی به بزرگسالان 
تزریق نمی شود. مسئولان باید قبول کنند در کنار تیم اعزامی 
به ناگویا، شش نفر از بهترین ها در رده جوانان را بفرستیم که 

نه در این دوره، بلکه برای دوره بعدی مدال بگیرند.

 زمان لیگ برتر بسکتبال 
اعلام شد

 رئیس سازمان لیگ فدراسیون بسکتبال، زمان و شرایط 
برگزاری رقابت های لیگ برتر این فصل را تشریح کرد.

 میثم علیپور با اشاره به انجام مقدمات برگزاری رقابت های 
لیگ برتر بسکتبال، ایران اظهار داشت: تلاش ما این است 
که لیگ، با نظم و کیفیت مناسبی آغاز و برگزار شود تا شاهد 
رشد و ارتقای بسکتبال ایران باشیم. او ادامه داد: طی ۲ هفته 
آتی نشست های تخصصی را برگزار خواهیم کرد تا آخرین 
وضعیت لیگ را مورد بررسی قرار دهیم. تیم هایی که بدهی 
نداشته و برای حضور در لیگ مطابق با قوانین عمل کرده 
باشند می توانند با پرداخت ورودی مراحل حضور در این 
مسابقات را انجام دهند. سایر تیم ها نیز باید بدهی خود را 
تسویه یا تعیین تکلیف کنند تا مشکلی برای حضور در فصل 

آتی لیگ برتر بسکتبال نداشته باشند. 

AFC افتخاری بزرگ با تحسین ویژه 

صعود تنیسور ایرانی به فینال 
رقابت های ۱۵ هزار دلاری

کسری رحمانی تنیس باز ایرانی موفق شد به دیدار نهایی تور 
جهانی تنیس ۱۵ هزار دلاری اسلوونی صعود کند.

کسری رحمانی تنیس باز جوان و آینده دار ایران با نمایشی 
درخشان در رقابت های تور جهانی تنیس ۱۵ هزار دلاری 
اسلوونی موفق شد به دیدار نهایی این مسابقات راه پیدا کند. 
این رقابت ها به میزبانی شهر نووا گوریچا در حال برگزاری 
است. رحمانی که بازی های خود را از مرحله مقدماتی آغاز 
کرده بود در مسیر صعود به فینال با اقتدار حریفانی از اسلوونی، 
ایتالیا، جمهوری چک و فرانسه را شکست داد و توانست 
جایگاه خود را در جمع دو نفر برتر این تورنمنت تثبیت کند. 
این تنیس باز ایرانی امروز در دیدار پایانی باید به مصاف امیلین 
دمانت از بلژیک برود؛ حریفی که با رتبه ۶۹۱ در رنکینگ 
مسابقات  این  باتجربه  چهره های  از  یکی   ATP جهانی 

محسوب می شود.

اعزام 6 بوکسور به مسابقات 
بوکس قهرمانی جوانان آسیا

از  نمایندگی  به  بوکسور  شش  مهدی پور  رضا  تصمیم  با 
کشورمان به رقابت های قهرمانی آسیا اعزام خواهند شد.

رقابت های بوکس جوانان و امیدهای آسیا از روز چهارشنبه ۸ 
مرداد ماه به مدت ۱۴ روز در تایلند برگزار خواهد شد و طبق 
تصمیم رضا مهدی پور سرمربی تیم بوکس جوانان کشورمان 
مهدی  شد.  خواهند  اعزام  رقابت ها  این  به  بوکسور  شش 
روزبهانی در وزن ۵۰- کیلوگرم، امیررضا سلطانی در وزن 
۵۵- کیلوگرم، علی چهرقانی در وزن ۶۰- کیلوگرم، اشکان 
هاشمی در وزن ۶۵- کیلوگرم، محمد صالح مصباحی در 
وزن ۷۰- کیلوگرم و عباس گرشاسبی در وزن ۹۰+ کیلوگرم 
نفرات اعزامی به مسابقات قهرمانی آسیا هستند. ملی پوشان 
کشورمان در حال حاضر آخرین مرحله اردوی خود را برای 

حضور در این مسابقات پشت سر می گذارند.

ملی پوشان اسکیت آزاد 
اصفهان؛ از جهانی میلان به 

قهرمانی آسیا
۷ ملی پوش و یک مربی اسکیت آزاد اصفهان راهی قهرمانی 

آسیا در کره جنوبی شدند.
رئیس هیئت اسکیت استان، از اعزام ۷ اسکیت باز ملی پوش 
و یک مربی از اصفهان به رقابت های قهرمانی آسیا در کره 

جنوبی خبر داد.
شهرام اکبری با اشاره به افتخارآفرینی اخیر ملی پوشان اسکیت 
آزاد کشورمان در مسابقات جام جهانی میلان ایتالیا گفت: 
ملی پوشان اصفهانی اسکیت آزاد، امروز به منظور حضور در 
مسابقات قهرمانی آسیا، عازم کره جنوبی شدند. ترکیب تیم 
ملی بانوان اسکیت آزاد که هر چهار نفر از استان اصفهان 

هستند به شرح زیر است:
بزرگسالان: ترانه احمدی، رومینا سالک اصفهانی

جوانان: پریا ذکریا، ریحانه مصطفایی
آزاد  اسکیت  آقایان  ملی  تیم  اصفهانی  اعضای  همچنین، 

جمهوری اسلامی ایران عبارتند از:
بزرگسالان: رضا لسانی، امیرمحمد سواری

جوانان: امیرحسین اصلانی
از  احسان حبیب آبادی  بر عهده  نیز  تیم  این  سرمربیگری 
افزود: فردا نیز سه  پایان  اصفهان است. شهرام اکبری در 
ملی  تیم  همراه  به  هاکی،  اسکیت  اصفهانی  ملی پوش 
مسابقات  در  تا  شد  خواهند  جنوبی  کره  راهی  کشورمان 

قهرمانی آسیا حضور پیدا کنند.

کاراته سابقه طولانی در ایران 
دارد

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای گفت: کاراته یک 
رشته عنوان دار است و همه مکلف هستیم به رای اعضای 
مجمع احترام بگذاریم تا کاراته بتواند بازهم افتخارآفرینی کند.

سیدمحمد شروین اسبقیان در مجمع انتخاباتی فدراسیون 
که  است  این  ورزش  وزارت  سیاست  کرد:  عنوان  کاراته 
در هیچ انتخاباتی دخالت نداشته باشد و همیشه تاکید بر 
انتخابات سالم داریم و ما معتقدیم که باید به رای اعضای 
مجمع احترام گذاشته شود. او افزود: وزارت ورزش نیز مثل 
بقیه اعضای مجمع فقط یک رای دارد و تلاش می کنیم که 
شاهد برگزاری یک انتخابات سالم و منطقی باشیم که کاراته 
به آرامش برسد. کاراته یک رشته عنوان دار است و همه مکلف 
هستیم به رای اعضای مجمع احترام بگذاریم تا کاراته بتواند 
بازهم افتخارآفرینی کند. معاون وزیر ورزش و جوانان پس از 
انتخاب رییس فدراسیون کاراته خاطرنشان کرد: تشکر می کنم 
از همه اعضای مجمع که با حضورشان باعث شدند شاهد 
برگزاری یک انتخابات سالم باشیم. یکی از اهدافی که دنبال 
می کنیم تعیین تکلیف فدراسیون هایی است که با سرپرستی 
اداره می شوند. او افزود: از زحمات و تلاش های آقای صوفی در 
این مدت تشکر میکنم، چون در زمان سرپرستی تلاش های 
ورزش  وزارت  با  را  کامل  و هماهنگی  دادند  انجام  زیادی 
داشتند و همین امر باعث شد شاهد برگزاری انتخابات سالم 
باشیم. او گفت: آقای رهنما فردی از خانواده کاراته است که 
در راس این فدراسیون قرار گرفت و به او تبریک می گویم. 
وظیفه وزارت ورزش احترام به انتخابات است و برای آقای 
رهنما آرزوی سلامتی و موفقیت داریم. کاراته برای ما بسیار 
مهم است، چون سبقه این رشته در ایران زیاد است و یک 
بار هم در المپیک به موفقیت رسیده است. او اظهار داشت: 
موضوع فرهنگی برای وزارت ورزش بسیار مهم است و در 
راستای منویات رهبری باید این کار جدی را دنبال کنیم. 
موضوع استعدادیابی و توجه به ورزش بانوان جزو سیاست های 
و تاکیدات دکتر دنیامالی است که آقای رهنما نیز باید به این 

موضوع اشراف کامل داشته باشند.

فوتبـال بانـوان ایـران بار دیگر در مسـیر 
افتخـار قـدم برداشـت. تیم ملـی فوتبال 
بانوان کشـورمان با نمایشـی غرورآفرین 
توانسـت با نمایشـی شایسـته و بـا تمام 
تـوان به جـام ملت هـای آسـیا ۲۰۲۶ به 

میزبانی اسـترالیا صعـود کند.
میـان  در  را  شـوق  و  شـور  تنهـا  نـه  کـه  دسـتاوردی 
علاقه منـدان بـه ورزش بانـوان برانگیخت، بلکه تحسـین 
ویـژه کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا )AfC( را نیـز در پـی 

داشـت.
 ایـن صعـود، فراتـر از یـک موفقیـت ورزشـی اسـت؛ نماد 
اراده، غیـرت و پایـداری بانـوان ایرانـی اسـت کـه باوجـود 
میادیـن  در  را  خـود  جایـگاه  چالش هـا،  و  موانـع  تمـام 

بین المللـی تثبیـت کردنـد.
Á صعود با طعم همبستگی و غیرت ملی 

 شـاگردان مرضیـه جعفـری، سـرمربی تیـم ملـی فوتبال 
بانـوان در دور نهایـی انتخابـی بـا نتایـج قابـل توجـه برابر 
رقبـای آسـیایی بـه برتـری دسـت یافتنـد و بلیـت حضور 
در جـام ملت هـای آسـیا ۲۰۲۶ بـه میزبانـی اسـترالیا را از 
آن خـود کردنـد. ایـن موفقیـت در حالـی بـه دسـت آمـد 

کـه تیم ملـی در گروهی دشـوار قرار داشـت و کارشناسـان 
شـانس زیـادی بـرای صعـود ایـران قائـل نبودند. 

امـا بانـوان فوتبالیسـت کشـورمان بـا ترکیبـی از انگیـزه، 
تاکتیک پذیـری و اعتمـاد بـه نفـس توانسـتند خـلاف این 
پیش بینی هـا را ثابـت کننـد. برتـری برابر تیم هـای مدعی 
سـنگاپور، بوتـان و اردن و تنهـا یک شکسـت مقابل لبنان 
عملکـردی قاطع از دختران فوتبالیسـت ایرانـی به نمایش 
گذاشـت. بـا توجه بـه برتـری در بـازی رودررو برابـر اردن 
و مجمـوع ۹ امتیـاز ایـران صدرنشـین گـروه شـد و بـرای 
دومین بـار در تاریـخ بـه جام ملت های آسـیا رسـید؛ اتفاقی 
تاریخـی کـه انگیزه هـای زیـادی بـرای آینده ایجـاد کرده 

است.
 امـا نبایـد بـه ایـن نقطـه راضـی باشـیم همانطـور کـه 
سـرمربی تیـم نیـز بـه آن اشـاره کـرد و گفت: ایـن صعود 

پایـان راه نیسـت بلکـه آغـاز یـک فصـل تـازه اسـت
نهایـی  مرحلـه  در  قدرتمنـد  حضـور  بـرای  بایـد  مـا   
برنامه ریـزی دقیق تـری داشـته باشـیم. ایـن تیـم ظرفیت 
دیـده شـدن، رشـد و رقابت با قدرت هـای آسـیایی را دارد. 
امیـدوارم حمایت هـا ادامه داشـته باشـد تا بتوانیـم نماینده 
شایسـته ای بـرای فوتبـال بانـوان ایـران در آسـیا باشـیم.

Á  ؛ تحسین شجاعت و پیشرفتAFC تمجید 
ایران

 کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا بـا انتشـار گزارشـی صعـود 
و  تاکتیـک  اراده،  از  نمایشـی  را  ایـران  بانـوان  تیم ملـی 
شایسـتگی در سـطح اول فوتبـال زنـان قـاره دانسـت که 
توانسـت دومیـن صعـود پیاپـی تیـم ملـی زنـان ایـران به 

مرحلـه نهایـی جـام ملت هـای آسـیا را رقـم بزنـد.
Á مسیر دشوار، موفقیتی بزرگ تر 

 تیم ملـی فوتبال بانـوان ایران در شـرایطی به این موفقیت 
دسـت یافـت کـه در مقایسـه بـا بسـیاری از کشـورهای 
آسـیایی، امکانات و تجربه های بین المللی کمتری داشـت. 
نبـود لیـگ حرفـه ای منسـجم، محدودیـت در برگـزاری 
اردوهـای تدارکاتـی خـارج از کشـور، کمبـود بازی هـای 
دوسـتانه بـا تیم هـای سـطح بـالا و حتـی مسـائل مربوط 

بـه امکانـات زیرس
امـا اراده بانـوان فوتبالیسـت ایـران و تـلاش مسـتمر کادر 
بـرای  بـه مانعـی  ایـن محدودیت هـا  باعـث شـد  فنـی 

درخشـش تبدیـل نشـوند.
 انگیـزه شـخصی بازیکنـان، حـس مسـئولیت نسـبت به 
پیراهـن تیم ملـی و مدیریـت علمـی و روانـی کادر فنـی، 

عواملـی بودنـد کـه در خلـق ایـن افتخـار نقش داشـتند.
Á پیام صعود برای دختران ایرانی 

 صعـود تیم ملـی فوتبـال بانـوان بـه مرحلـه نهایی آسـیا، 
پیامـی روشـن برای دختـران ایرانی داشـت: بـا وجود همه 
محدودیت هـا و چالش هـا، می تـوان بـا پشـتکار و امید، به 

رؤیاهـا دسـت یافت. 
ایـن موفقیـت نه تنهـا در بعـد ورزشـی، بلکـه در سـطح 
اجتماعـی، به تقویـت روحیـه اعتمادبه نفس بانـوان کمک 

کـرد و الگویـی شـد برای نسـل آینـده ورزشـکاران.
Á  حمایت جامعه ورزش و مسئولان؛ نیازی که 

باید جدی گرفته شود
 کارشناسـان معتقدنـد کـه صعـود تیم ملـی فوتبـال بانوان 
می توانـد نقطـه شـروعی بـرای برنامه ریـزی اصولی تـر در 

ورزش بانـوان ایران باشـد.
 از بهبـود امکانـات سـخت افزاری و نرم افـزاری گرفتـه تـا 
توجـه به لیـگ داخلـی، برگـزاری رقابت هـای تدارکاتی با 
تیم هـای خارجـی و اعزام هـای منظـم بـه تورنمنت هـای 
بین المللـی. ایـن در حالی اسـت که مسـئولان فدراسـیون 
فوتبـال ایـران نیـز لازم اسـت نـگاه ویژه تـری بـه فوتبال 
بانوان داشـته باشـند و صعود اخیر را سـرآغاز مسـیری تازه 

در ایـن حـوزه بدانند.
Á غرور ملی با چاشنی امید 

 صعـود تیم ملـی فوتبـال بانـوان ایـران بـه مرحلـه نهایی 
رقابت هـای قهرمانـی آسـیا، افتخـاری اسـت کـه بـا کار 

تیمـی، اراده، و تـلاش خسـتگی ناپذیر بـه دسـت آمـد. 
تحسـین AfC نیز مهر تأییدی بر درخشـش بانوان ایرانی 
در عرصـه فوتبال اسـت. این موفقیت نه تنهـا غرور ملی را 
شـعله ور کرد، بلکه افق هـای تازه ای را بـرای فوتبال بانوان 

در کشـور ترسیم کرد.
 افق هایـی کـه اگـر بـا حمایـت همه جانبـه همـراه باشـد، 
می توانـد فوتبـال بانـوان ایـران را در سـال های آینـده بـه 
سـطح اول آسـیا برسـاند. امروز، فوتبال بانـوان ایران دیگر 
نـه یک رؤیـای دور، بلکه یـک واقعیت غرورآفرین اسـت.

منهای فوتبالخارج از گود 

 صعود تاریخی فوتبال بانوان ایران؛ 

 

فاطمه کاویانی

 

 ووشوی اصفهان سزاوار بازگشت به روزهای اوج است

 بیان ایرادات والیبال به دلیل قدرت شاگردان پیاتزا است

اردوی  دررابطه بـا  لادور  حمیدرضـا 
تیـم ملـی ووشـو در اصفهـان، اظهـار 
کـرد: ایـن اردو از ۱۶ تـا ۲۷ تیرمـاه در 
اصفهـان بـود کـه مـا ۱۰ بازیکـن در 
اردوی آماده سـازی تیـم ملی سـاندای 
تـا  سـه  در  کـه  داریـم  بزرگسـالان 
رویـداد مهم مسـابقات جهانی چنگدو چین، همبسـتگی 
کشـورهای اسـلامی و مسـابقات جهانی برزیل شـرکت 

خواهیـم کـرد. 
بـرای رقابت هـای چنگـدو چین محمدرضـا ریگی در 
وزن منفـی ۸۵ شـرکت می کنـد کـه تنها نماینـده ایران 
اسـت. بـرای مسـابقات جهانـی پنـج نماینـده از این ۱۰ 
نفـر اعـزام خواهـد شـد و برای کشـورهای اسـلامی هم 
سـه نماینـده در ریاض عربسـتان حضور خواهند داشـت.

 او در خصـوص اردوی بعـدی تیم ملـی، گفت: بعد از 
اردو اصفهـان احتمالًا دو اردوی دیگر میزبانی شـهرهایی 
از ایران خواهیم داشـت که هنوز مشـخص نشـده اسـت، 
امـا تا قبـل از اعـزام ورزشـکاران به مسـابقات دو مرحله 

اردوی دیگر خواهیم داشـت. 
سـرمربی تیـم ملی ووشـو با بیـان اینکه ورزشـکاران 
بـه ۸۰ درصـد آمادگـی رسـیدند، تصریـح کرد: امیـدوارم 

تـا شـروع مسـابقات آمادگی ورزشـکاران بـه ۱۰۰ درصد 
برسـد. خداراشـکر مصدومیتـی وجـود نـدارد و امیـدوارم 
سـلامت بازیکنـان تـا پایـان رقابت هـا ادامـه دار باشـد. 
لادور دررابطه بـا سـطح مسـابقات پیـش رو، اظهـار کرد: 

مسـابقات جهانـی بالاترین سـطح مسـابقاتی در ووشـو 
اسـت. در رقابت های المپیک شـرته ووشـو حضـور ندارد 
و بعـد از المپیـک بازی های آسـیایی و سـپس مسـابقات 
جهانـی سـطح بالایـی دارد. چنـد ماهـی می شـود که با 

کمـک کادر فنـی حریفـان خـود را آنالیـز کردیـم و نقاط 
ضعـف و قـوت آن هـا و خودمـان را می دانیم کـه بتوانیم 
بـه ورزشـکارانمان کمـک کنیـم. او بـا اشـاره بـر اینکـه 
حمایت هـای خوبی از تیم ملی ووشـو ایران شـده اسـت، 
گفت: یک مقداری شـرایط کشـور سـخت اسـت و ماهم 
از این قضیه مسـتثنا نیسـتیم، اما فدراسـیون تا جایی که 
توانسـته حمایـت کـرده اسـت و تیـم هـا شـرایط خوبی 
دارنـد. امیدواریـم در این شـرایط هم بیشـتر بـه تیم ملی 
ووشـو کمـک کننـد تا در سـه مسـابقه مهمـی که پیش 
رو داریـم، نتیجـه بهتری هم بگیریم. سـرمربی تیم ملی 
ووشـو بـا بیـان اینکه بـا وجـود کمبودها بـرای چندمین 
بـار متوالـی هیـات ووشـو اصفهـان، هیـات برتر کشـور 
شـد، گفـت: این مضوع نشـان می دهـد کـه قهرمانان و 
ورزشـکاران اصفهـان در شـرایط خوبی به سـر می برند و 
امیدواریـم کـه باز هم مسـئولین هیئت کمک بیشـتری 
بـه ورزشـکاران بکننـد تا مشـکلاتی مانند کمبـود خانه، 
سـالن های ورزشـی و زیرسـاخت های اصولی حل شـود. 
لادور افـزود: امیـدوارم ووشـوی اصفهـان بـه روزهـای 
خـوب خـود بـاز گـردد و حتـی شـرایط سـاندای اسـتان 
بهتر شـود و بچه های اصفهان در مسـابقات بین المللی و 

قهرمانی شـرکت داشـته باشند.

کارشـناس والیبـال کشـور گفـت: اگـر ما بـه تیم ملی 
والیبالمـان ایـرادی می گیریـم بـه دلیـل قـدرت بیشـتر 
والیبال نسـبت به دیگر رشـته های توپی کشـورمان اسـت 
کـه بسـیاری از ایـن رشـته ها در چنیـن تورنمنت هایی راه 

پیـدا نمی کننـد چه برسـد بـه حضـور در اواسـط جدول.
 محمدصـادق پشـنگ در گفت وگـو با ایمنـا دررابطه با 
دیـدار روز گذشـته تیـم ملـی والیبـال ایـران و فرانسـه در 
 ۲۰۲۵ والیبـال  ملت هـای  لیـگ  رقابت هـای  چارچـوب 
اظهـار کـرد: در چنیـن شکسـت هایی مـا مقابـل تجربـه 
تیم ها مانند فرانسـه و لهسـتان شکسـت می خوریم، روی 
کاغـذ باخت ما مشـخص بـود، اما مـا توقع برای رسـیدن 

به مراحـل نهایی نداشـتیم.
 ایـن نسـل والیبـال ایـرادی فنـی دارد و بایـد نسـلی 
باشـیم کـه بتوانیـم ایـن ایـرادات تکنیکـی را رفـع کنیم، 
شـرایط و آمـار نشـان می دهـد کـه حمله هـای مـا بهتـر 
شـده اسـت و رشـد داشـته ایم، اما این رشـد بـه مرحله ای 
نرسـیده اسـت که تیم هایی بزرگ مانند فرانسـه را بتوانیم 
شکسـت دهیم. او افزود: فرانسـه قهرمان المپیک اسـت و 
بـا اختلافـات نزدیک مقابل همـه تیم ها پیروز می شـود و 
زمانـی که مـا با نتیجه ۲۶-۲۴ شکسـت خوردیـم نباید از 

خودمـان ایـراد بگیریم.
 از ابتـدا صعـود مـا غیرممکـن بـود، ما یک سـت را با 
نتیجـه ۲۵-۱۶ واگـذار کردیـم و آن بـا دو سـت دیگر که 
۲۶-۲۴ مغلوب شـدیم هم خوانی ندارد، اگر ما در دو سـت 

را بـا چنیـن اختلافـی شکسـت می خوریم که هـر لحظه 
امـکان بازگشـتمان به بازی وجـود دارد نباید یک سـت را 

با چنیـن اختلافی واگـذار کنیم.
Á والیبال دنیا به یکدیگر نزدیک شده است 

 کارشـناس والیبـال بیـان کـرد: تیم هـای بزرگی مانند 
لهسـتان نبایـد بـه بلغارسـتان و کوبـا ببـازد و شکسـت 
شـب گذشـته لهسـتان مقابـل بلغارسـتان نشـان دهنده 
نزدیک شـدن والیبـال دنیا به یکدیگر اسـت، ژاپن به دلیل 

تـلاش و سـماجتی کـه در زمیـن نشـان می دهـد باعـث 
می شـود حتـی شکسـت های آن باعث ازبین رفتـن احترام 
جامعـه والیبـال بـه آن ها نشـود و مـا باید به ایـن موضوع 
نیـز توجـه داشـته باشـیم؛ برخـی از شـرایط خـوب تیـم 
والیبـال ژاپـن به دلیل شـرایط خوب اجتماعی کشورشـان 
اسـت. او ادامـه داد: با این که در شـب گذشـته بلغارسـتان 
توانسـت تیـم لهسـتان قدرتمنـد را مغلـوب خود کنـد، اما 
مـن در تیـم ملی ایران شکسـت دادن این تیـم را می بینم، 

امـا برداشـت مـن از تیم ملـی والیبالمـان از ادوار گذشـته 
تاکنـون این اسـت که زمانی کـه نتیجه یک دیـدار قرقی 
بـرای آن هـا نـدارد بسـیار دلیرانـه بـازی می کنند چـرا که 
اسـترس را در شـرایط بـازی ندارنـد و بسـیار شـجاعانه 
بـازی می کننـد به گونـه ای کـه تحسـین افـراد برانگیخته 
می شـود. در برخـی مواقـع نیز مقابل یک تیـم ضعیف که 
الزامـاً نیازمنـد پیـروزی مقابل این تیم هسـتند، شـجاعت 
و دلیـری خـود را از دسـت می دهند. پشـنگ عنـوان کرد: 
کمیت تیم ملی کشـورمان نسـبت به گذشـته بهتر شـده 
و فاصلـه تیـم از یکدیگـر کمتـر شـده اسـت و ایـن جزو 
حسـن هایی اسـت کـه داشـته ایم، اگـر مـا بـه تیـم ملـی 
والیبالمـان ایـرادی می گیریـم بـه دلیـل قـدرت بیشـتر 
والیبال نسـبت به دیگر رشـته های توپی کشـورمان اسـت 
کـه بسـیاری از ایـن رشـته ها در چنیـن تورنمنت هایی راه 

پیـدا نمی کننـد چه برسـد بـه حضـور در اواسـط جدول.
 باید مشکلات آنالیز شوند

 او خاطرنشـان کـرد: انتظـار نداشـتیم در هفتـه سـوم 
تیم هـا بیشـتر از تـوان خـود بـازی کننـد و تیم هایی مثل 
فرانسـه و برزیل به زحمت بیندازند، تیم کشـورمان مقابل 
فرانسـه که قهرمان المپیک اسـت بسـیار شـجاعانه بازی 
کـرد، امـا بایـد به دنبـال علت سـت میانی که بـا اختلاف 
واگـذار شـد باشـیم و بایـد آنالیـز شـود تـا بتوانیـم ایـن 
اشـکالات را رفـع کنیـم و روزبـه روز والیبالـی بهتر داشـته 

باشیم.

 

کیمیا گلپیرا 


